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Protokół Nr LXXIII/2023 z LXXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 21 

grudnia 2023 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 13:00 do 14:59. 

 

W sesji udział wzięli radni i sołtysi Gminy Kawęczyn oraz zaproszeni goście – zgodnie z listami 

obecności stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

1. Otwarcie LXXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: 

a) z LXXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn; 

b) z LXXII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023;  

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn 

na lata 2023-2030;  

c) szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń garażowych; 

e)  wyrażenia zgody na przejęcie umową użyczenia części nieruchomości 

oznaczonej numerem geodezyjnym 3 położonej w obrębie 

ewidencyjnym: 0015 Marianów-Kolonia; 

f) rozpatrzenia petycji z dnia 11.10.2023r. 

g) wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu 

postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu 

egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie LXXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie LXXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LXXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 14-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

 

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że został poproszony o wyłączeniem z porządku obrad podpunktu dotyczącego 

zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2023-2030. 

Następnie powiedział, że chciał również wprowadzić do porządku obrad podjęcie uchwały w 

sprawie ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 

Gminy Kawęczyn. Wyjaśnił, że zdarzyło się już kilkukrotnie, że w jednym dniu odbywały się 

dwa posiedzenia, a w ostatnim czasie nawet 3, gdzie potrącenie wynosi 30 %, dlatego po 

przedyskutowaniu tego tematu z większością radnych, postanowił wprowadzić zmianę w 

przedmiotowej uchwale polegającą na tym, że jeżeli w jednym dniu jest kilka posiedzeń, to 

potrącenie ma wynosić tylko 10 %.   
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł o więcej zmiany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad wyłączeniem z 

porządku obrad podpunktu dotyczącego zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kawęczyn na lata 2023-2030. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad - wyłączenie z porządku obrad zmiany uchwały WPF 
gminy Kawęczyn na lata 2023-2030.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 

włączeniem do porządku obrad podpunktu dotyczącego uchwały w sprawie ustalenia zasad 

wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Gminy Kawęczyn. 

 
Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad – wprowadzenie dodatkowego podpunktu dotyczącego 
uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnym Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 
Przewodniczący Rady P. Gebler przeprowadził głosowanie jawne, imienne nad 
porządkiem obrad z wprowadzonymi zmianami.  
 
Głosowano w sprawie: 
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Uchwalenie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów: 

a)  z LXXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn; 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LXXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z LXXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 
Protokół z LXXI Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 
 

b) z LXXII Sesji Rady Gminy Kawęczyn; 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LXXII Sesji Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  
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Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z LXXII Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 
Protokół z LXXII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak oraz pani Monika Szymańska dotarły na salę posiedzeń.  

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości: 

Glos zabrał pan Krzysztof Kaźmierczak – Członek Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby 

Rolniczej w Turku, który powiedział, że Wielkopolska Izba Rolnicza ogłosiła konkurs na osobę 

wyróżniającą się w dziedzinie ekologii. Poprosił o zgłaszanie takich osób do konkursu. Ponadto 

korzystając z okazji złożył wszystkim życzenia świąteczne.  

 

Nikt więcej z zaproszonych gości nie zabrał głosu.  

 

Ad. 6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023; 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała, że wszystkie przedstawione przez nią zmiany 

zostały omówione już na posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn w dniu 11 grudnia br. 

Odniosła się do zmian w planie dochodów, gdzie pismem Ministra Finansów został zwiększony 

plan subwencji ogólnej w kwocie 100 000,00 zł, a środki pochodzą z rezerwy na rok 2023. 

Kolejna zmiana dochodów dotyczy zmian w ramach działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Jest to dostosowanie poziomu wydatków do realizowanych zadań. Następnie 

poinformowała, że pismem Wojewody Wielkopolskiego dokonujemy zmniejszenia w ramach 

zasiłków okresowych o kwotę 6 110,16 zł oraz w ramach zasiłków stałych o kwotę 3 216,36 

zł. Tym samym pismem wojewoda zwiększa nam środki w ramach działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej o kwotę 4 320,00 zł. Kolejnym pismem Wojewoda Wielkopolski 

zmniejsza kwotę dotacji o wartość 354,30 zł – środki z przeznaczeniem na składki na 

ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia w ramach pomocy 

społecznej. Kolejnym pismem wojewoda dokonuje zwiększenia planu dotacji na rok 2023                                                

o kwotę 14 500,00 zł z przeznaczeniem na realizację ustawy o pomocy państwa w wychowaniu 

dzieci. Skarbnik Gminy E. Balcerzak poinformowała, że kolejne zmiana dotyczy zwiększenia 
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i zabezpieczenia w budżecie środków na ten rok w wysokości 4 000,00 zł na aktualizację  

kosztorysu dotyczącego zadania rozbudowy i przebudowy przedszkola wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2023;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXIII/477/2023 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy na rok 2023. 

 

b) ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Gminy Kawęczyn; 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że Państwo radni mieli w materiałach załączony 

projekt uchwały, dlatego nie odczytywał całej uchwały, tylko treść paragrafu 3. Wskazał, że 

projekt nie był omawiany na ostatnim posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnym Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 
Gminy Kawęczyn; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXIII/478/2023 w sprawie ustalenia zasad 

wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Gminy Kawęczyn. 

 

c) szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych; 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 
użytkowników wieczystych; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXIII/479/2023 w sprawie szczegółowych warunków 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń garażowych; 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 
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Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń garażowych. 

Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń garażowych;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXIII/480/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń garażowych. 

 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak opuściła bezpowrotnie salę posiedzeń.  

 

e) wyrażenia zgody na przejęcie umową użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem 

geodezyjnym 3 położonej w obrębie ewidencyjnym: 0015 Marianów-Kolonia; 

Pani Monika Szymańska przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie umową użyczenia części nieruchomości 

oznaczonej numerem geodezyjnym 3 położonej w obrębie ewidencyjnym: 0015 Marianów-

Kolonia. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na przejęcie umową użyczenia części nieruchomości oznaczonej 
numerem geodezyjnym 3 położonej w obrębie ewidencyjnym: 0015 Marianów-
Kolonia;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
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NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXIII/481/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przejęcie umową użyczenia części nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 3 

położonej w obrębie ewidencyjnym: 0015 Marianów-Kolonia. 

 

Pani Monika Szymańska opuściła bezpowrotnie salę posiedzeń.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler ogłosił 15-minutową przerwę w obradach.  

 

f) rozpatrzenia petycji z dnia 11.10.2023r. 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11.10.2023r. Odbyło się głosowanie jawne, 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji z dnia 11.10.2023r.;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXIII/482/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

11.10.2023r. 

 

g) wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, 

ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie; 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań ani uwag. 
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Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, 

kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych 

tematycznie. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, 
kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 
powiązanych tematycznie;  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (1) 
Ryszard Jaśkiewicz 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LXXIII/483/2023 w sprawie wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o 

postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Jan Nowak - Wójt Gminy Kawęczyn przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. 

 

Wójt Gminy odnosząc się do udziału w posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ w Turku 

powiedział, że poza przyjęciem pewnych planów finansowych, jakie zostały przesłane 

wszystkim członkom Rady Społecznej ZOZ trzema pismami, poinformowano, że organ 

prowadzący, czyli Starostwo Powiatowe wycofało się z zaprzestania działalności leczniczej 

oddziału ginekologiczno-położniczego oraz oddziału noworodkowego, który miał być z 

końcem roku zlikwidowany. Nadmienił, że tematem wczorajszego spotkania było znaczące 

zadłużenie szpitala. Dodał, że nadzieja jest w opracowywanym audycie, który ma zostać 

niedługo zakończony. Wójt Gminy powiedział, że w spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele 

szpitala, w tym lekarze i pielęgniarki oraz osoby zainteresowane sytuacją szpitala. Podkreślił, 

że szczegółowe dane zostaną podane w opracowywanym audycie.  

 

Następnie Wójt Gminy J. Nowak odniósł się do lokalizacji przedszkola Gminnego Kasztanowe 

Ludki na czas jego rozbudowy. Wójt Gminy przypomniał, że pod uwagę była brana 

miejscowość Kowale Pańskie i takie lokalizację, jak ośrodek zdrowia, remiza, szkoła. Wskazał, 

że ostatecznie uzgodniono, że tymczasowa lokalizacji przedszkola będzie miała miejsce w 

szkole podstawowej w Kowalach Pańskich. Nadmienił, że jego zdaniem tymczasowa 

lokalizacja przedszkola będzie miała miejsce od marca do listopada. 
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Wójt Gminy J. Nowak poinformował, że wpłynęło zażalenie i protest mieszkańców Gminy 

Kawęczyn dotyczące budową masztu telefonik komórkowej na terenie Kawęczyna. Dodał, że 

pod protestem podpisało się 196 osób. Operatorem sieci ma być Orange. Nadmienił, że 

przygotowana została informacja dotycząca prowadzonej sprawy, którą następnie odczytał. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. Uzupełnił, że termin w sprawie wydania decyzji 

będzie upływał około 10 stycznia.  

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny.  

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. Zapytania i wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak powiedział, że chce odnieść się do dwóch spraw. 

Pierwsza to szpital powiatowy. Wiceprzewodniczący powiedział, że jak pamięta, to jak 

powstawał szpital, to miał on zarówno poddział ginekologiczny, jak i noworodkowy. Dodał, że 

nie słyszał, aby tak duży szpital, mógł być bez w/w oddziałów. Podkreślił, że nie wie, czym jest 

to spowodowane, czy złą polityką czy nietrafionymi decyzjami. Wiceprzewodniczący 

powiedział, że tyle mówiło się o uzdrawianiu naszego szpitala, a do tej pory nikt go nie 

uzdrowił. Doprowadzono do tego, że kolejne oddziały są zamykane i dojdzie do tego, że w 

ogóle szpital nie będzie miał oddziałów i będziemy musieli leczyć się w Koninie, Poznaniu, 

Kole. Zaznaczył, że nasz powiat pozostanie bez publicznej placówki medycznej. Wskazał, że 

nie wie, czy nie należałoby tutaj wyznaczyć konkretnych osoby do odpowiedzialności za 

zadłużenie szpitala do takiego stopnia. Dodał, że nie wie, czy nie powinna zostać powołana 

jakaś komisja, która by się tym zajęła. Podkreślił, że jako samorząd gminy Kawęczyn zawsze 

byliśmy otwarci na pomoc dla szpitala. Następnie odniósł się do masztu sieci komórkowej w 

Kawęczynie, mówiąc, że nie wie, jaka jest szansa, żeby odwołać decyzję Wójta w sprawie 

budowy masztu. Wskazał, że prawie 200 podpisów zostało zebranych i dużo osób jest 

negatywnie nastawionych do budowy masztu, które powołują się na różne opinie dotyczące 

szkodliwości fali nadawanych przez maszt. Wskazał, że osobiście rozmawiał z właścicielem 

gruntu, na którym ma zostać zlokalizowany maszt, aby przekonać go od odstąpienia od umowy 

z operatorem – firmy Orange. Podkreślił, że na ta chwilę właściciel działki, nie wyraził żadnej 

opinii, decyzji w tej sprawie. Zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem, jaka jest możliwość 

wstrzymania decyzji w sprawie lokalizacji masztu sieci komórkowej w Kawęczynie.  

 

Wójt Gminy powiedział, że w przedstawionej przez niego informacji, poinformował, jaka jest 

rola samorządu gminnego w tym zakresie. Wskazał, że jak sami mieszkańcy zauważają w 

piśmie, rozumiany jest brak dobrej łączności sieci telefonów komórkowych, ale jednocześnie z 

innych powodów wnioskują o zaprzestanie budowy masztu. Wójt J. Nowak przypomniał, że 

niedawno mieliśmy podobną sytuację w Ciemieniu. Najprostszą drogą prowadzącą do 

rezygnacji z budowy masztu jest rozmowa z właścicielem gruntu, na którym ma powstać maszt. 

Wskazał, że takie rozwiązanie sugerował wiceprzewodniczącemu Ray S. Kasprzakowi. 

Przypomniał sytuację kurników, gdzie jakiś czas gmina może prosić o np. uzupełnienie 

dokumentów, ale nie ma możliwości niewydania decyzji w określonej sprawie. 

 

Sołtys Sołectwa Dzierzbotki Agata Janaszczyk powiedziała, że skoro jest taka niechęć 

mieszkańców do postawiania masztu sieci komórkowej w Kawęczynie, to zapytała o 
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możliwość zmiany lokalizacji budowy masztu na inną, np. mniej zabudowaną, tak aby nie było 

to w skupisku zabudowań, także szkoły, ponieważ myli, że w dużej mierze może chodzić o 

oddziaływanie na dzieci w szkole. Zaproponowała, aby wybrać miejsce gdzieś na uboczu, z 

dostępem do infrastruktury, ale w mniejszym otoczeniu domostw.   

 

Wójt J. Nowak powiedział, że to pytanie powinno zostać skierowanie do przedstawicieli 

operatora. Wskazał, że wtedy pewnie pojawi się od razu pytanie o wskazanie konkretnej 

lokalizacji. Zapytał, czy pani sołtys mogłaby zaproponować jakąś lokalizację zamienną. Dodał, 

że jest to jakiś sposób rozwiązania sprawy, dlatego można się nad tym chwilę pochylić. Ponadto 

nadmienił, że wiemy, jak jest u nas z zasięgiem sieci.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że temat jest skomplikowany, ponieważ jest dość 

duża liczba mieszkańców przeciwnych tej inwestycji. Z drugiej strony powiedział, że mamy 

już trochę tych masztów. Wskazał kościół w Kowalach Pańskich, dwie wieże na tzw. bazie, w 

Marcjanowie. Nadmienił, że praktycznie na każdym kościele są anteny. Dodał, że w Dobrej 

jest zarówno na kościele, jak i na małym rynku, gdzie odległość jest niewielka, a jakość to 

funkcjonuje. Dodał, iż podejrzewa, iż mieszkańców się nie przekona. Pozostaje kwestia 

procedury administracyjnej w zakresie prawa odwoławczego, gdzie będzie można się nad tym 

pochylić. Odnosząc się do nowej lokalizacji, powiedział, że to operator musi to oceni.  

 

Radny Ł. Mila odnosząc się do wypowiedzi pani sołtys, powiedział, że w Ciemieniu też przeszli 

długą drogę, aby masztu u nich nie budowano. Nadmienił, że firmie nie chodzi o to, aby 

postawić masz gdzieś w polach, gdzie nie ma zabudowań, np. w lesie, ponieważ dla nich są to 

dodatkowe koszty związane z doprowadzeniem mediów, zrobieniem drogi. Wskazał, że on też 

przeprowadził taką rozmowę z przedstawiciele firmy, który powiedział mu, aby wskazał on mu 

inną, dokładną lokalizację, ale nie mógł on odsunąć tego od siebie na rzecz innego sołectwa. 

Podkreślił, że nie wypowiada się na temat tego, czy to jest szkodliwe czy nie, gdyż tak naprawdę 

pojawiają są różne opinie.  

 

Wójt Gminy powiedział, że podobno bardziej szkodzą komórki przy uchu niż maszty.  

 

Sołtys Sołectwa Marcjanów Zbigniew Kaczmarek zapytał o powody, z jakich mieszkańcy 

sprzeciwiają się budowie przedmiotowego masztu. Dopytał, czy są to powodu zdrowotne czy 

architektoniczne.  

 

Udzielono odpowiedzi, że chodzi o kwestie zdrowotne.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że pan Wójt nie czytał całego pisma, ale generalnie 

chodzi o zdrowie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady G. Dzikowski opuścił bezpowrotnie salę posiedzeń.  

 

Wójt Gminy J. Nowak odczytał pismo złożone przez mieszkańców Gminy Kawęczyn w 

przedmiotowej sprawie, które stanowi załącznik do protokołu. Ponadto wskazał, że nie zgodzi 

się z ostatnim zdaniem dotyczącym braku przepływu informacji i braku konsultacji z 

miejscowym społeczeństwem, gdyż z informacji przedstawianych na ten temat, wynikała, że 

procedura informowania miała miejsce, a materiały dotyczące wywieszenie przedmiotowej 

informacji zostały przekazane Sołtysowi Sołectwa Kawęczyn, panu S. Kasprzakowi, które 

zostały przez niego wywieszone.   
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W międzyczasie radny A. Kwinciak opuścił bezpowrotnie salę posiedzeń.  

  

Sołtys Sołectwa Marcjanów Zbigniew Kaczmarek powiedział, że z tego co zrozumiał, top pan 

Wójt nie ma wyjścia i musi się zgodzić. Wskazał, że jego zdaniem tak powinno to wyglądać, 

ponieważ znając podstawy telekomunikacji żaden nadajnik nie łączy się z telefonem 

komórkowym, tylko telefon z nadajnikiem. Sołtys nadmienił, że nie widzi podstaw, aby nie 

budować takiego nadajnika, ponieważ każdy z nas nosi jeszcze większe niebezpieczeństwo 

przy sobie i nikt się o to nie martwi. Dodał, że w 99% każdy z mieszkańców Kawęczyna używa 

telefonu. Podkreślił, że on jest za postawieniem takiego nadajnika. Zauważył, że nie ma 

odbiorców sieci Oragne, ponieważ nie ma zasięgu tej sieci.  

 

Wójt Gminy powiedział, że tego nikt też nie sprawdzał. Przypomniał, że nie udało się to dwa 

razy w Ciemieniu, a w Marcjanowie nie mieliśmy już szans, mimo, że też były protesty. 

 

Sołtys Sołectwa Marcjanów Zbigniew Kaczmarek powiedział, że on odstąpi działkę.  

 

Wójt Gminy powiedział, że w Marcjanowie już jest maszt. Nadmienił, że tam też były protesty, 

ale nie udało się wstrzymać tej inwestycji. Podkreślił, że pod przedmiotowym zażaleniem nie 

podpisała się jedna czy dwie osoby, ale pewna grupa mieszkańców.  

 

Dyrektor Szkoły Potasowej im. Jana Pawła II E. Wojtczak opuściła bezpowrotnie salę 

posiedzeń.  

 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak powiedział, że nie lubi, jak ktoś kłamie prosto w oczy. 

Wskazał, że ktoś podważa to, że nie powiesił obwieszczenia w stosownym czasie. Nadmienił, 

że świadkiem może być pani Halina Ambroziak – Juszczak, do której zadzwoni, jak tylko 

otrzymał stosowne obwieszczenie z pytaniem, kto jest właścicielem działki. Dodał, że na drugi 

dzień, tj. 28 listopada stosowne obwieszczenie zostało zamieszczone na tablicy koło Państwa 

Pustych, i wisiało tam do dnia 16 grudnia. Pewna osoba przeczytała wtedy to ogłoszenie i 

narobiła szumu w Kawęczynie, mówiąc, że dane obwieszczenie zostało wywieszone dopiero 

16 grudnia. Podkreślił, że jest to nieprawda. Dodał, że były dwie kurendy, jedna dotyczyła 

kosza na śmieci, a druga stosownego obwieszczenia.  

 

Wójt Gminy odniósł się jeszcze do tematu szpitala powiatowego, nawiązując do tego, że 

Państwo radni oczekiwali spotkania z przedstawicielami szpitala i Starostą Tureckim. 

Powiedział, że dwukrotnie rozmawiał z panem Starostą na ten temat, gdzie otrzymał 

informację, że jest opracowywany audyt i trudno dywagować teraz nad kondycją szpitala. 

Zasugerował, że nie wyklucza, że takie spotkanie mogłoby odbyć się w styczniu. Nadmienił, 

że pewnie informacje, powinny być dostępne dla takich osób, jak radni, sołtysi, dlatego uważa, 

że należy współpracować w tym zakresie z organem prowadzącym, czyli Starostwem 

Powiatowym. Podkreślił, że w tym celu była nawet przekładana sesja, ale nie udało się 

ostatecznie dopasować stosownego terminu. Wskazał, że można wrócić do tematu lokalizacji 

masztu, który został poruszony przez panią sołtys Dzierzbotek.    

 

Sołtys A. Janaszczyk zaproponowała zrobienie konsultacji społecznych w formie zebrania, po 

to, aby przeciwni temu mieszkańcy, mogliby się wypowiedzieć w tym temacie. Zasugerowała 

spotkanie z operatorem, aby przedstawił on swoje argumenty.  

 

Wójt J. Nowak powiedział, że jest to kolejna propozycja, z której można skorzystać.  
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Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak zapytał, czy jest szansa, aby poprosić operatora i 

właściciela działki, na której ma być zlokalizowany maszt na spotkanie z mieszkańcami.   

 

Wójt Gminy powiedział, że można zorganizować spotkanie z operatorem.  

 

Radny Ł. Mila odniósł się do tematu szpitala i braku obecności starosty, radnych powiatowych 

na naszych sesjach. Radny powiedział, że na początku było powiedziane, że jest nowy dyrektor 

od spraw leczniczych i aby poczekać, co się wydarzy, teraz jest audyt, i podejrzewa, że taka 

sytuacja będzie miała miejsce do kwietnia. Radny powiedział, że na sesjach nie pojawiają się 

radni powiatowi, i jeżeli nie mogą oni pogodzić obowiązków zawodowych z obowiązkami 

radnych, to może trzeba z czegoś zrezygnować. Podkreślił, że jest to lekceważące traktowanie. 

Wskazał, że dyrektor szpitala, starostwa turecki czy przewodniczący rady powiatu przyjeżdżają 

tylko wtedy, gdy chcą prosić o dotacje.  

 

Przewodniczący Rady P. Gebler powiedział, że chodzi o jakąkolwiek informację oraz 

udzielenie odpowiedzi na zadane wtedy pytania.  

 

Wójt Gminy powiedział, że na wczorajszym spotkaniu przewijał się wątek, że szpitali 

zadłużonych, tak jak nasz Turkowski, jest dużo więcej albo prawie wszystkie. Podkreślono, że 

obecnie rządzący będą musieli znaleźć jakieś środki pomocowe, aby szpitale mogły  

funkcjonować. Wójt J. Nowak powiedział, że należy sobie zadać pytanie, czy faktycznie znajdą 

się takie środki. Wskazał, że nie wiadomo, co się stanie, jak takie środki się nie znajdą, a plany 

naprawcze nie będą skuteczne. Podkreślił, że szpital nie może zostać z dwoma oddziałami. 

Dodał, że z tego co wie, jest kilka oddziałów podstawowych, które muszą funkcjonować. 

Wskazał, że jak nie zostaną spełnione pewnie warunki, to nie będzie środków z Narodowego 

Funduszu Zdrowia. 

 

Więcej zapytań i wolnych wniosków nie było.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LXXIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler - Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LXXIII Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął 

obrady. Przy okazji złożył życzenia zdrowych i spokojnych Świąt Bożego Narodzenia.  

 

 

                       Protokołowała                                                   Przewodniczył 

 

                Magdalena Krakowiak                                               Piotr Gebler 
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